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Cei şapte îngeri şi cele şapte urgii reprezintă cele şapte etape de conştientizare sau stări  de  conştiinţă despre
care  am  vorbit  deja.  Marea  de  sticlă  este  mintea  voastră  aflată  în  stare  de  pace,  iar  focul  reprezintă
înţelepciunea  lui  Dumnezeu,  care  se  ridică  la  suprafaţa  minţii  atunci  când  aceasta  este  liniştită  şi  tăcută.
Cântarea  lui  Moise  înseamnă  capacitatea  voastră  de  a  extrage  din  adâncurile  subiective  înţelepciunea  şi
inteligenţa  lui  Dumnezeu,  care  vă  permit  să  vă  manifestaţi  şi  fructificaţi  toate  aspiraţiile  şi  idealurile  sublime.
Atunci  când  susţineţi  starea  de  credinţă  şi  încredere,  veţi  cânta  cântecul  triumfului  sau  al  victoriei  puterii
spirituale — care este cântecul Mielului. Aceasta este melodia lui Dumnezeu, pe care o cântaţi în inima voastră
(lăuta lui Dumnezeu) în toate zilele vieţii voastre.

    CAPITOLUL 16

    (1) Şi  am auzit un glas mare care venea din templu şi care zicea celor  şapte îngeri:  Duceţi-vă şi vărsaţi  pe
pământ cele şapte potire ale mâniei lui Dumnezeu! (2) Şi s-a dus cel dintâi şi a vărsat potirul lui pe  pământ. Şi  o
bubă rea şi ucigătoare  s-a  ivit  pe  oamenii  care  aveau  semnul  fiarei  şi  care  se  închinau  chipului  ei.  (3)  Şi  al
doilea înger a vărsat potirul lui în mare.  Şi  marea s-a făcut  sânge,  ca  sângele  unui  om mort.  Şi  a  murit  orice
făptură vie, chiar şi tot ce era în mare. (4) Al treilea a vărsat potirul lui în râuri şi în izvoarele apelor. Şi  apele s-
au prefăcut în sânge.
    Aici avem o poveste similară cu urgiile aruncate asupra Egiptului şi menţionate în Exod, capitolul şapte. Acest
capitol se referă la o recondiţionare, restructurare a conştiinţei. Potirele înseamnă emanaţia conştiinţei,  energiile
conştiinţei. Când începem să ne recondiţionăm şi să ne purificăm conştiinţa,  afirmăm Prezenţa lui Dumnezeu şi
faptul că tot ce este adevărat pentru Dumnezeu este adevărat şi pentru fiinţa umană. Însă înainte ca aceasta să
se petreacă, toate credinţele minţii omeneşti, limitate şi învechite, tind să ne împiedice şi să ne ţină pe loc.
    Versetul  al treilea spune că marea s-a făcut  sânge. Sângele  este  simbolul  vieţii,  iar  atunci  când  permitem
ignoranţei, fricii, urii şi superstiţiei să ne  conducă,  nu mai putem bea din apele vieţii - nu  mai suntem guvernaţi
de inspiraţie,  înţelepciune  şi  de  bucuria  pură.  In  asemenea  stări  negative  de  conştiinţă,  noi  rezistăm  curgerii
Vieţii superioare şi suntem morţi faţă de iubire, pace, fericire şi faţă de toate minunile vieţii. Însă,  pe măsură ce
continuăm  să  nerugăm,  vom  modifica  aceste  tipare  negative  din  subconştient  şi  va  avea  loc  o  purificare
adevărată.
    (13)  Apoi  am văzut  ieşind  din gura balaurului  şi  din gura fiarei,  şi  din  gura prorocului  mincinos  trei  duhuri
necurate, care semănau cu nişte broaşte.
    Versetele  acestui  capitol  se  referă  la  depăşirea  diverselor  credinţe  false,  a  conceptelor  rasei  umane,  a
complexelor umane şi a altor  otrăvuri depuse în subconştient. Broaştele menţionate în acest  verset  reprezintă
săritorii din mlaştină, adică cei care sar peste, care se eschivează de  ceva.  Ele semnifică starea dezechilibrată
a minţii. Atunci când Adevărul divin pătrunde în mintea noastră, el creează o luptă în noi, care ne îndeamnă să
o  rezolvăm.  Eroarea  este  acum pe  cale  să  iasă  la  lumină,  iar  Adevărul  va  cuceri.  Adevărul  vine  la  noi  toţi
precum o  sabie.  O  sabie  retează  complet  ceea  ce  este  vechi  şi  adeseori  există  ciocniri  violente,  deoarece
oamenii  doresc  să  se  agaţe  de  vechile  idei  şi  de  punctele  de  vedere  tradiţionale  (limitate)  referitoare  la
Dumnezeu şi univers.
    (15) „Iată, Eu vin ca un hoţ. Fericit este cel ce veghează  şi îşi păzeşte hainele, ca să nu umble gol şi să i  se
vadă ruşinea!" (16) Duhurile cele rele i-au strâns în locul care pe evreieşte se cheamă Ahnaghedon.
    Răspunsul la rugăciunea voastră vine întotdeauna ca hoţul  care lucrează pe ascuns,  în timpul nopţii. Un hoţ
vine atunci când nu vă aşteptaţi sau atunci când dormiţi. Este simbolic modului în care apare răspunsul divin. El
vine în moduri la care nu vă gândiţi şi în clipe în care nu  vă aşteptaţi.  Vegheaţi şi vă păziţi  hainele atunci când
umblaţi în lumină, în cunoaşterea adevărată;  în acest  fel faceţi  ca  rugăciunea  voastră  să  nu  eşueze.  Hainele
voastre sunt stările, sentimentele şi atitudinile mentale. Vegheaţi şi urmăriţi cu atenţie toate gândurile şi  ideile,
pentru a vedea dacă ele se conformează standardelor spirituale, îmbrăcati-vă toate ideile si dorinţele adevărate
cu imaginaţie, credinţă si încredere si nu veţi mai umbla vreodată goi, în sensul că nu  veţi mai exprima lipsuri,
tristeţe şi suferinţă.  Bătălia de la Armaghedon este o luptă în continuă desfăşurare. Bătălia se duce între ceea
ce sunteţi acum şi ceea ce vă doriţi  cu adevărat  să fiţi,  între sinele  vostru inferior şi Sinele superior,  divin, între
aspiraţiile voastre spirituale şi mintea rasei  umane, plină de teroare şi credinţe false;  este dorinţa  şi  opusul  ei.
Mânia, frica,  reaua-voinţă, antagonismul, combativitatea  si  războiul  —  aceste  otrăvuri  mentale  pot  fi  alungate
prin  identificarea  plenară  cu  adevărurile  divine  eterne  şi  prin  ocuparea  frecventă  a  minţii  cu  conceptele  de
armonie,  de sănătate,  de pace şi de  bunăvoinţă.  Va  exista  o  luptă  intensă  între  aceste  două  forţe  în  mintea
voastră. Insă iubirea, onestitatea,  dreptatea şi înţelepciunea  vor  triumfa  în  această  bătălie  interioară.  Singurul
loc în care are loc bătălia de la Armaghedon este mintea voastră. Atunci când practicaţi Prezenţa lui Dumnezeu
şi îl vedeţi în toţi bărbaţii şi în toate femeile, şi simţiţi  că toţi oamenii radiază Iubirea Sa şi merg în lumina divină,
tot ceea ce nu este asemenea lui Dumnezeu în subconştientul vostru va fi eliminat, distrus şi va  apărea  omul
dumnezeiesc. El va fi omul fericit, omul bucuros, omul sănătos, omul plin de lumină şi iubire.
    (17) Al şaptelea înger a vărsat potirul lui în văzduh. Şi din Templu, din scaunul de domnie, a ieşit un glas tare,
care zicea: „S-a isprăvit!"
    Glasul din templu este sunetul  interior al rugăciunii  ascultate, este  cunoaşterea  tăcută  a  sufletului,  Sabatul
sau  odihna  în  Dumnezeu.  Al  şaptelea  potir  este  momentul  acceptării  mentale  complete  sau  certitudinea
interioară care  ne  arată  că  nu  mai  este  nevoie  să  ne  rugăm,  deoarece  actul  creator,  mental  şi  spiritual,  s-a
încheiat.
    (21) O grindină mare, ale cărei boabe cântăreau aproape un talant, a căzut  din cer peste oameni. Şi  oamenii
au hulit pe Dumnezeu, din pricina urgiei grindinei, pentru că această urgie era foarte mare.



    Ploaia  de  primăvară  face  ca  lucrurile  să  crească.  Grindina  este  ploaia  îngheţată  care  distruge  vegetaţia.
Toate  stările  noastre  negative  sunt  acum  îngheţate,  uscate  şi  distruse  de  Adevărul  divin  care  ne  pătrunde
mintea.

    CAPITOLUL 17

    (1) Apoi, unul din cei şapte îngeri care ţineau cele şapte potire a venit  şi a vorbit cu mine  şi mi-a zis: „ Vino
să-ţi arăt judecata curvei celei mari, care sade pe ape mari. (2) Cu ea au curvit împăraţii  pământului;  şi locuitorii
pământului s-au îmbătat de vinul curviei ei!" (3) Şi m-a dus, în duh, în pustie. Şi am văzut o femeie şezând pe  o
fiară de culoare stacojie,  plină de nume de hulă,  având şapte capete şi zece  coarne.  (4)  Femeia  aceasta  era
îmbrăcată cu purpură şi stacojiu; era împodobită cu aur,  cu pietre scumpe şi cu mărgăritare.  Ţinea în mână un
potir de aur plin de spurcăciuni şi de necurăţiile curviei ei. (5) Pe frunte purta scris un nume, o taină: „Babifonul
cel mare, mama curvelor şi spurcăciunilor pământului".
    Cunoaştem care sunt cele cinci simţuri:  vederea,  auzul, atingerea, mirosul şi gustul. Simţurile  şase şi şapte
sunt  subiective.  Atunci  când  ne  îndreptăm  atenţia  către  interior,  ne  trezim  cel  de-al  şaselea  simţ,  care  ne
permite să auzim binele  divin,  bunătatea  şi  puritatea  lăuntrică,  să  ascultăm  veştile  cele  bune,  care  profeţesc
ceea  ce  urmează  să  vină.  Al  şaptelea  simţ  este  evidenţiat  de  către  convingerea  sau  cunoaşterea  noastră
interioară referitoare la faptul că rugăciunea ne este ascultată. Această interpretare reprezintă un alt  mod de a
explica cei şapte îngeri despre care se vorbeşte aici. Noi ne putem folosi simţurile în două moduri, în...
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 GÂNDURILE SUNT LUCRURI VII, CONCRETE
    Timp  de  nenumărate  secole,  omul  a  privit  în  afara  sa  şi  şi-a  umplut  mintea  cu  gânduri  de  gelozie,  ură,
resentimente şi depresie, din cauza credinţei sale că ceilalţi  îi distrug fericirea şi îi provoacă necazuri.  El  a fost
convins  că  este  victima sorţii,  a  şansei,  a  întâmplărilor  si  că  există  alte  forţe  şi  puteri  exterioare,  neprielnice
bunăstării sale. Aceste credinţe şi altele asemenea lor sunt false,  pentru simplul motiv  că gândurile omului sunt
lucruri şi omul este ceea ce gândeşte întreaga zi. Mintea sa este plină de tot  felul de idei ciudate, de superstiţii,
de temeri, de anxietăţi şi filozofii complicate cu privire la diavoli, entităţi rele şi puteri diabolice.
    Gândul  omului este creator; gândurile  sale devin  ulcerul  sau  sărăcia  lui.  Omul  trebuie  să  renunţe  la  toate
conceptele sale eronate,  false şi să-şi  dea seama că îşi construieşte  propriu iad şi propriu rai  aici  şi acum. Un
om  îşi  poate  influenţa  subconştientul  în  mod  pozitiv  sau  negativ.  Subconştientul  este  întotdeauna  amoral,
impersonal şi  imparţial,  lipsit  de  etică  şi  sentimente.  Prin  urmare,  dacă  gândurile  omului  sunt  de  natură  rea,
malefică,  legea  subconştientului  său  va  manifesta  în  mod  automat  aceste  gânduri  ca  lucruri  şi  experienţe  în
viaţa sa. Dacă gândurile  omului sunt bune, sănătoase, constructive şi benefice,  legea  subconştientului  său  va
exprima experienţe benefice şi situaţii fericite. Toate acestea reprezintă, de fapt, legea cauzei şi a efectului, care
este o lege universală şi impersonală.

    NOI NE PEDEPSIM SINGURI
    Cauza  este  gândul,  iar  efectul  este  reacţia  automată  a  minţii  la  propria  noastră  gândire.  Pedeapsa  sau
răsplata noastră depinde de modul în care ne folosim mintea. Dacă omul  ia o decizie  greşită  în  mintea  sa,  el
invocă răspunsul just, matematic al legii şi experimentează o problemă, o pierdere, ca rezultat al  judecăţii  sau
deciziei sale eronate.  Legea  acţiunii  şi  a  reacţiunii  este  universală  în  întreaga  natură.  Dacă  gândurile  omului
sunt înţelepte, acţiunile sale vor fi înţelepte.  Dumnezeu nu este răzbunător, însă legile impersonale ale propriei
noastre minţi  reacţionează  conform  naturii  lor,  deoarece  modul  nostru  de  gândire  produce  ceea  ce  pare  a  fi
răzbunare în ochii celui netrezit faţă de realitatea legilor minţii. În realitate, se manifestă legea naturală a acţiunii
şi reacţiunii, care este întotdeauna dreaptă, exactă şi precisă. Nu are niciun rost să se dea vina pe lac, dacă un
om cade în el şi nu ştie să înoate. Nu putem acuza lacul de  răzbunare; apa este complet impersonală. Atunci
când gândiţi binele, binele urmează; când gândiţi răul, răul se manifestă. „Mi-am trimis  sufletul în Invizibil Să-mi
însemneze  câteva  note  despre viaţa  de  apoi.  Într-un  târziu,  sufletul  s-a  întors  la  mine  Şi  mi-a  răspuns:  Eu
însumi sunt Raiul şi Iadul." (Omar Khayyam)

    PUTEREA TRANSFORMATOARE A RUGĂCIUNII

    Este important să recunoaştem şi să folosim puterea rugăciunii  pentru a transforma toate atitudinile negative
care  precipită  împrejurările  nefericite  în  activităţile  noastre  zilnice  şi  în  sănătatea  noastră.  Avem  tendinţa  să
permitem  prea  multor  reacţii  emoţionale  efemere  să  ne  tulbure  planurile  şi  speranţele  evenimentelor  vieţii
noastre, să ne afecteze negativ relaţiile cu oamenii, să ne  facă să ne revoltăm împotriva condiţiilor mediului în
care  trăim.  Veţi  vedea  că  se  petrec  multe  transformări  constructive  în  relaţia  voastră  cu  lumea  atunci  când
ajungeţi  să cunoaşteţi puterea rugăciunii  de  a susţine relaţia călduroasă pe care ar  trebui s-o avem cu toţii cu
prietenii şi cunoştinţele noastre, care ne protejează de schimbările distante ale incertitudinilor emoţionale.

    ATITUDINEA LUI ERA COMPLET GREŞITA
    Un tânăr inginer mi-a spus acum câteva luni: „Şeful meu este un ignorant, aşa că am plecat. Mi-am luat o altă
slujbă,  dar am trecut  de  la  scânteie  la  foc.  Locul  ăsta  este  şi  mai  rău".  Acest  tânăr  avea  un  tată  dominator,
tiranic, genul de puritan tipic tradiţiilor sale din New England. Tânărul avea resentimente puternice faţă de tatăl
lui şi nu-i mai scrisese de mulţi ani. Încet, dar sigur, a început să vadă că se răzvrăteşte împotriva autorităţii, în
acelaşi  mod  în  care  se  revoltă  fată  de  tatăl  său.  A  început  să  înţeleagă  că  dădea  vina  pe  ceilalţi  pentru
neajunsurile, greşelile şi nelegiuirile sale, atribuind totodată celorlalţi impulsurile şi gândurile sale inacceptabile.

    NOUA SA ATITUDINE
    El  a hotărât să se roage dimineaţa şi seara în felul  următor:  „Le  doresc  tuturor  celor  de  la  fabrica  în  care
lucrez sănătate, fericire, pace şi promovare. Angajatorul meu mă felicită pentru munca mea. Mentalizez această
imagine benefică în mod regulat şi ştiu că ea se va manifesta cu adevărat. Sunt binevoitor, amabil şi cooperativ.
Practic Regula de Aur şi îi tratez pe toţi în acelaşi mod în care doresc să fiu tratat. Inteligenţa divină mă conduce
şi  mă ghidează întreaga zi.  Prosper  în  tot  ceea  ce  fac".  Pe  măsură  ce  şi-a  saturat  mintea  în  mod  regulat  şi
sistematic  cu  aceste  gânduri  spirituale,  a  reuşit  să  manifeste  o  nouă  atitudine  mentală  constructivă,  care  i-a
modificat în bine întreaga viaţă.

    TÂNĂRUL CARE A SCHIMBAT CINCI POSTURI DE MUNCĂ ÎN CINCI LUNI
    I-am  oferit  sfaturi  unui  tânăr  care  pierduse  cinci  posturi  de  muncă  în  cinci  luni.  El  bea  excesiv,  era
iresponsabil, schimbător, leneş, indolent, imatur, lipsit de înţelegere, de zel  şi de aplicare practică. I-am explicat
că atitudinea dominantă a minţii îi afecta totul din viaţa sa şi că perspectiva sumbră asupra vieţii sale îl făcea să
privească totul din partea întunecată sau negativă. Veştile bune pe care le primea din când în când de la familia
sa  îi  aduceau  doar  o  dispoziţie  temporară  de  bucurie,  care  era  înecată  în  câteva  minute  de  atitudinea  sa
dominantă de depresie şi deznădejde.

    CUM A DEVENIT UN OM NOU



    La sugestia mea, acest tânăr a făcut un curs de public  speaking (vorbit  în public) şi a urmat un  seral  unde a
învăţat cu multă iniţiativă, determinare şi sârguinţă bazele domeniului comercial. El a început să se roase pentru
îndrumare şi prosperitate, afirmând aceste calităţi. Treptat, a început să moară faţă de „vechiul om" şi să devină
„omul  nou",  omul  transformat.  A  dezvoltat  în  fiinţa  lui  entuziasmul,  perseverenţa  şi  consecvenţa  şi  a  devenit
şeful magazinului unde lucra. A devenit fericit, plin de bucurie şi a început să exprime sănătate,  armonie şi viaţă
adevărată. A  înţeles  că  toate  învăţăturile,  fie  ele  instituţionale,  religioase  sau  laice,  au  scopul  adevărat  de  a
stimula o atitudine mentală transformată faţă de viaţă, oameni şi situaţii. Primul pas pe calea acestui tânăr a fost
acela de a-şi corecta atitudinea faţă de viaţă.

    UN CRIMINAL DEVINE ÎNVĂŢĂTOR
    Am cunoscut la un moment dat un criminal, care mi-a mărturisit că ucisese un om. Acest bărbat avea însă o
dorinţă intensă să se transforme şi să renască mental  şi spiritual. Avea o atitudine mentală  foarte  receptivă  şi
credea că, în adevăr, „cu Dumnezeu toate  lucrurile  sunt  posibile".  La  sugestia  mea  a  început  să-şi  oprească
fluctuaţia minţii, timp de 15-20 de minute în fiecare zi; se aşeza în tăcere, afirmând şi simţind cu multă iubire că
era acum un canal  pentru iubirea, pacea, frumuseţea, înţelepciunea şi inteligenţa lui Dumnezeu şi că mintea şi
inima îi sunt purificare, curăţate,  vindecate şi însănătoşite. Pe măsură ce  a  continuat  să  realizeze  aceasta  cu
regularitate, sinceritate şi entuziasm, a început să devină...
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...se  mişcă  prin  mine".  Forţe  uluitoare  vor  veni  atunci  în  ajutorul  vostru,  ca  răspuns  la  această  atitudine.  .
Acţionez ca şi cum sunt, şi aceea voi fi". Acţionaţi ca şi cum credeţi  că această Putere divină  este aici şi Ea va
veni în ajutorul vostru.
    Acest  actor  a  trebuit  să  se  îndrăgostească  de  o  nouă  apreciere  despre  sine  însuşi.  Dragostea  este  o
fascinaţie. Deveniţi  fascinaţi, încântaţi  şi  absorbiţi;  mai  mult  decât  atât,  deveniţi  implicaţi  emoţional,  deoarece
iubirea  este  un  ataşament  emoţional.  Prin  urmare,  deveniţi  ataşaţi  de  idealurile  şi  scopurile  vieţii.  Vă  puteţi
îndrăgosti de scopul vostru; atunci toate fricile vor dispărea. îndrăgostiţi-vă chiar acum de ceva măreţ şi bun.
    Îndrăgostiţi-vă de un concept mai nobil, mai bun şi mai măreţ despre voi înşivă. Îndrăgostiţi-vă de Sinele divin
din fiinţa voastră. Stăruiţi asupra potenţialităţilor şi calităţilor Sale extraordinare. Lăsaţi ca Puterea lui Dumnezeu
să vă captiveze imaginaţia. Lăsaţi ca  Ea  să  vă  înfioare  adânc,  căci  iubirea  vă  împinge  să  vă  uniţi  cu  idealul
vostru. Nu puteţi să deţineţi controlul asupra idealului vostru, ci el vă menţine în stare de fascinaţie şi absorbţie.
Aceasta este iubirea. Atunci  toate fricile dispar. Frica  este  înghiţită  de  iubire,  căci  iubirea  şi  frica  nu  pot  locui
împreună. Motivul pentru care oamenii urăsc şi sunt  geloşi  este că ei deţin un concept fals despre Dumnezeu.
Dacă  cineva  crede  că  există  o  mare  de  foc,  că  Dumnezeu  îl  judecă  sau  îl  pedepseşte  sau  că  astrele  îl
guvernează,  vreau  să  vă  spun  categoric,  sincer  şi  definitiv  că  asemenea  concepte  sunt  ateiste.  Reprezintă
negarea Prezenţei, Puterii, Omnipotenţei şi Iubirii lui Dumnezeu.
    Ştim că nu există altă putere în afara lui Dumnezeu şi că nu există diviziune sau conflicte în El. De aceea,
aliniaţi-vă  lăuntric  cu  Dumnezeu.  Noi  nu  căutăm  să-L  schimbăm  pe  Dumnezeu.  Dumnezeu  este  constant,
invariabil.  Omul  este  însă  variabil  şi  inconstant.  Adevărurile  lui  Dumnezeu  sunt  aceleaşi  de  ieri,  de  astăzi  şi
pentru totdeauna.  „Şi  cine  vă  va  face  rău,  dacă  sunteţi  plini  de  râvnă  pentru  bine?"  „Nicio  nenorocire  nu  se
întâmplă  celui  neprihănit."  „Dacă  Dumnezeu  este  pentru  noi,  cine  va  fi  împotriva  noastră?"  „În  dragoste  nu
există frică; ci dragostea desăvârşită izgoneşte frica."
    Ni se spune mereu şi mereu în Geneză că doar Dumnezeu face să crească şi că toate lucrurile asupra cărora
vă îndreptaţi atenţia, fie ele negative sau pozitive,  subconştientul vostru  le  înmulţeşte  la  infinit,  mai  presus  de
imaginaţia voastră. Prin urmare, dacă stăruiţi asupra pierderii, atunci pierderea va veni la voi. Poate fi o pierdere
a prestigiului,  a  sănătăţii,  a  finanţelor,  în  familie  sau  în  afaceri.  Iar  dacă  veţi  continua  cu  acest  tipar  negativ,
bineînţeles, lucrul  de care vă  temeţi  cel  mai  mult,  acela  se  va  manifesta.  Dacă  sunteţi  convinşi  de  pierdere,
aceasta este o credinţă inversată, nu-i aşa? Nu stăruiţi niciodată şi nu credeţi  în aspectele sumbre şi  morbide
ale lucrurilor, ci aveţi credinţă în Adevărurile reale ale lui Dumnezeu.
    Nu este cu mult mai interesant, mai fascinant,  mai atrăgător şi mai captivant să contemplaţi  lucrurile bune?
Mâncaţi  pâinea  binecuvântată  a  lui  Dumnezeu,  imaginându-vă  sănătate  şi  fericire  perfectă  şi  contemplând
adevărurile lui Dumnezeu, care sunt adevărate şi pentru voi. Practicaţi Dragostea care izgoneşte frica.
    Îndrăgostiţi-vă. Dragostea este un principiu al vieţii. Când apare frica, stăruiţi asupra opusului ei. Frica este un
semnal de a face ceva. Atunci când vă este frig, faceţi  un foc; prin urmare,  nu puteţi rămâne îngheţaţi  în acest
capăt  al  pendulului.  Afirmaţi:  „Dumnezeu  este  aici.  Dumnezeu  este  cu  mine  acum".  Realizaţi  Prezenţa  Sa,
toiagul Său — Puterea, autoritatea, pentru a exercita această Putere. Se află aici cu voi.
    O fată mi-a spus că  în  timpul  examenelor  îi  tremurau  genunchii  de  frică.  Ea  a  hotărât  să-şi  învingă  frica,
afirmând:  „Domnul  este  păstorul  meu.  Dumnezeu  este  chiar  aici.  Dumnezeu  este  pacea  mea.  Pacea  lui
Dumnezeu curge prin mine acum. Iubirea lui Dumnezeu este aici şi există  doar acţiune dreaptă.  Sunt plină de
pace.  Echilibrul  şi  armonia  divină  sunt  aici".  În  acest  fel,  ea  a  trecut  în  partea  opusă.  Aceasta  este  Legea
substituirii. Începeţi să vă gândiţi la adevărurile  veşnice.  Impregnaţi-vă mintea cu ele, prin simţire şi înţelegere.
Atunci fricile vor fugi departe. Le-aţi înlocuit cu altceva - aceasta este Legea substituirii (a înlocuirii).
    Probabil aţi citit despre soldatul care lupta în războiul din Coreea. El a povestit  cum gloanţele cădeau în jurul
lui şi că era singur. Tremura de frică şi tot  ce-şi putea aminti erau câteva pasaje din psalmi. „Sub aripile Lui vei
nădăjdui" şi „Domnul este lumina şi mântuirea mea; de cine mă voi teme? Domnul este apărătorul vieţii mele; de
cine mă voi înfricoşa?" Pe măsură ce a stăruit asupra acestor adevăruri, el a simţit  cum: „O credinţă şi o stare
de  pace  şi  seninătate  s-au  revărsat  asupra mea".  El  şi-a  găsit  drumul  către  siguranţă  şi  a  ajuns  cu  bine  la
compania sa. Dacă ar fi rămas paralizat de frică, ar fi fost incapabil să fugă şi să-şi  găsească libertatea, însă el
a stăruit asupra lucrurilor opuse fricii.
    Atunci când apare frica, este Sinele divin din voi care vă spune că există  ceva minunat, care aşteaptă să se
manifeste în existenţa voastră. Aceasta înseamnă finalul condiţionării vechi şi naşterea unui nou concept.
    Toţi  părinţii ar  trebui să ştie ce învaţă copiii lor, căci nu ar  trebui să le permită învăţătorilor  să-i  hipnotizeze
sau să-i manipuleze mental  pe  copii cu tot  felul de diavoli,  demoni  şi  minciuni  care-i  vrăjeşte  în  mod  negativ.
Copiii  trebuie  să  înveţe  despre  un  Dumnezeu  al  Iubirii.  Trebuie  să  fie  educaţi  să-şi  elibereze  splendoarea
lăuntrică; trebuie să afle că sunt copiii lui  Dumnezeu,  că  Dumnezeu  nu-şi  părăseşte  niciodată  creaţia,  că  are
grijă  de  ei  şi  că  îi  iubeşte,  că  El  este  Principiul  Vieţii  din  fiinţa  lor  şi  că  El  iubeşte  să  Se  manifeste  prin  toţi
oamenii. De aceea avem impulsuri şi imbolduri divine  şi  acesta  este  motivul  pentru  care  doriţi  să  cuceriţi,  să
exploraţi, să cântaţi  şi să dansaţi, deoarece Dumnezeu este Cel  care  caută  să  exprime  frumuseţea,  armonia,
ritmul şi înţelepciunea prin voi.
    Gândurile de frică, de îngrijorare, gândurile negative, legate de război, dezastre etc. nu vă pot răni decât dacă
le întreţineţi în minte pentru un timp îndelungat şi dacă le însufleţiţi cu emoţii intense; altfel,  ele nu vă pot afecta
câtuşi  de  puţin.  Ele  sunt  probleme potenţiale  pentru  voi,  dar  nu  sunt  actualizate.  Amintiţi-vă  că  tot  ceea  ce
încărcaţi cu emoţie se imprimă asupra subconştientului, iar subconştientul va manifesta acele lucruri sau idei.
    Soţiile stau acasă şi se tem că îşi vor pierde soţii. Soţii  se tem că îşi vor pierde soţiile. Mamele se tem că îşi
vor  pierde copiii,  slujbele şi tot  ce există  în viaţa lor. însă toate aceste lucruri nu există. Ele  sunt  doar  imagini
morbide din minte. Nu există nicio lege pe pământ care-i obligă pe oameni să întreţină în minte aceste gânduri
negative. Această imaginaţie negativă este o denaturare bizară şi diabolică a capacităţii lor  de imaginaţie, care



negative. Această imaginaţie negativă este o denaturare bizară şi diabolică a capacităţii lor  de imaginaţie, care
le-a fost oferită de Dumnezeu.
    De ce ar trebui ca o mamă să gândească rău cu privire la propriul copil? De ce ar trebui să se gândească că,
deoarece întârzie să ajungă acasă, este posibil să fi fost călcat  de o maşină, că este în spital  în operaţie,  că a
căzut într-o groapă etc? De ce să nu-1 înconjoare cu Prezenţa lui Dumnezeu şi să spună: „Acolo unde se află,
este Dumnezeu, iar Iubirea divină îl înconjoară.  Acolo unde se află Dumnezeu, nu  există  accident sau moarte;
există doar Iubirea, iar  armura lui Dumnezeu se află acolo unde se află el". Nimic nu i  se poate petrece acelui
copil, deoarece mama lui îl iubeşte.
    Rugăciunea este realizarea Prezenţei lui Dumnezeu acolo unde se află persoana respectivă, iar  aceasta este
Prezenţa armoniei, păcii, iubirii, fericirii şi bucuriei. Nu vă rugaţi pentru protecţie,  căci, dacă o faceţi,  înseamnă
că aveţi un Dumnezeu al fricii. Nu  mă  rog  ca  o  persoană  să  fie  protejată  căci,  dacă  o  fac,  înseamnă  că  mă
încred într-o altă putere, care se opune lui Dumnezeu. Realizez că Prezenţa divină se află acolo unde se află
persoana şi realizez că Iubirea divină se află împreună cu ea.
    Dacă  un  om realizează  frecvent  o  meditaţie  în  care  se  întoarce  la  adevărurile  simple  -  că  Dumnezeu  îl
ghidează, că există  acţiune dreaptă în viaţa lui şi că Iubirea lui Dumnezeu curge prin el -  atunci  Înţelepciunea
divină  îi  va  revela  ce  să  facă  şi  cum  să  acţioneze.  Prezenţa  vindecătoare  a  lui  Dumnezeu  va  fi  eliberată  în
corpul său, iar  Inteligenţa infinită îi va oferi  toate ideile necesare pentru  a  face  faţă  problemelor  zilei.  Aceasta
înseamnă să vă odihniţi în Dumnezeu. El  solicită îndrumare şi direcţie,  iar  atunci  când  intră  în  comuniune  cu
Prezenţa...
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Ceea ce credeţi cu adevărat în adâncul inimii voastre este ceea ce contează, nu ceea ce spuneţi  cu buzele sau
lucrurile cu care sunteţi de acord la nivel intelectual. După cum gândiţi şi simţiţi  în inima voastră, asa sunteţi —
aceasta este religia voastră adevărată, indiferent de caracterizările pe care vi le oferiţi.

    Capitolul II RELIGIA NUCLEARĂ ÎN RELAŢIILE UMANE

    Vă  plictisesc  oamenii  sau  îi  găsiţi  interesanţi?  De  exemplu,  spuneţi:  „Mă  plictiseşte  de  moarte"  şi  altele
asemenea? O astfel de doleanţă este o indicaţie subconştientă de apatie şi nepăsare din voi înşivă. Toţi bărbaţii
şi  toate  femeile  sunt  interesanţi/interesante,  deoarece  cu  toţii  suntem  copiii  lui  Dumnezeu.  Fiecare  fiinţă
individuală este, în esenţă, un simbol al întregii  rase umane. Inteligenţa divină operează în fiecare persoană şi
ne  răspunde  atunci  când  o  recunoaştem  în  ceilalţi.  Fiecare  persoană  este  unică.  Sunteţi  o  expresie
individualizată a lui Dumnezeu şi nimeni din întreaga lume nu este ca voi, deoarece voi sunteţi voi.
    Să folosim o analogie din chimie. Elementele chimice, cum ar  fi calciul, fosforul, sulful  etc. nu  se regăsesc în
exact aceeaşi  proporţie în fiecare fiinţă.  Nu există  două persoane cu exact  aceeaşi  proporţie  chimică.  Cu  toţii
ştim că anumite substanţe chimice au o afinitate una faţă de alta; altele sunt mai mult sau mai puţin inerte atunci
când  sunt  combinate.  Acest  lucru  este  adevărat,  indiferent  că  se  află  într-un  laborator  chimic  sau  în  corpul
uman.  Pentru  a  continua  cu  analogia  chimică,  aş  putea  spune  că  toate  relaţiile  noastre  cu  oamenii,  ostili,
prietenoşi  sau  indiferenţi,  sunt  determinate  de  relaţiile  substanţelor  chimice  din  care  noi  şi  ceilalţi  suntem
compuşi.
    Să presupunem pentru un moment că un chimist calificat intră într-un laborator ce conţine  toate  tipurile  de
substanţe chimice; el cunoaşte foarte bine structura atomică şi moleculară a fiecărei  substanţe. Cunoaşte faptul
că în stare brută sau naturală unele dintre aceste elemente chimice se vor combina în funcţie de  însuşirile lor,
adică  vor  reacţiona  unul  cu  celălalt  în  mod  natural.  Observaţi  ce  anume face  omul  de  ştiinţă  chimist:  el  îşi
foloseşte  cunoaşterea  despre  ştiinţa  şi  arta  chimiei  pentru  a  crea  compuşi  chimici  complecşi,  care
binecuvântează  omenirea  în  nenumărate  moduri.  Chimistul  combină  într-un  mod  armonios,  cu  ajutorul
înţelegerii  pe  care  o  deţine,  diversele  substanţe  chimice  şi  produce  bunuri  din  plastic,  din  cauciuc  şi
medicamente de sinteză.  El  pătrunde în domeniul radioului,  televiziunii, aeronauticii  şi comunicaţiilor  mobile  şi
aduce contribuţii magnifice rasei  umane, ce ar fi imposibil  de obţinut în împrejurări obişnuite - cum ar fi simpla
încredere în Natura însăşi.
    Să începem să vedem adevărul  analogiei chimice în problemele cu relaţiile umane. Să presupunem că îmi
spuneţi:  „Vecinii  mei  sunt  plictisitori,  proşti,  leneşi  şi  imposibili".  Aceasta  înseamnă  că  sunteţi  un  chimist  în
propriul vostru laborator şi nu faceţi absolut nimic cu toate substanţele chimice pe care le aveţi la dispoziţie. Aţi
putea să le amestecaţi, combinaţi  şi rearanjaţi astfel  încât  să obţineţi  un răspuns minunat,  călduros,  cordial  şi
prietenos  din  partea vecinilor  ce  vi  se  păreau  imposibili.  Dacă  spuneţi:  „Pe unul  îl  găsesc  interesant,  iar  pe
celălalt plictisitor", sunteţi precum un laborator plin de substanţe, însă nu există  prezent niciun chimist care să
producă combinaţii minunate şi utile cu aceste substanţe chimice în laboratorul vecinilor voştri.
    Vă aflaţi aici pentru a studia misterele vieţii, pentru a înţelege omenirea, pentru a vă iubi vecinii, pentru a vă
înţelege cu ceilalţi, pentru a manifesta un interes  profund  faţă  de  umanitate,  faţă  de  Dumnezeu,  de  natură şi
pentru a aprecia faptul că fiecare fiinţă umană este un simbol al întregii rase umane. Vă aflaţi  aici  pentru a avea
responsabilitate şi control faţă de gândurile, reacţiile şi răspunsurile voastre faţă de viaţă.  În acelaşi mod, avem
controlul  tuturor  substanţelor  chimice  şi  al  elementelor  din  trupul  nostru.  Dacă  suntem buni  chimişti  spirituali,
vom crea combinaţii cu elementele chimice ale altor fiinţe şi vom stabili relaţii umane armonioase.
    Faceţi astfel încât chimistul spiritual să fie responsabil de laboratorul  vostru fizic şi mental. Nu fiţi precum un
laborator  fără  un  chimist  sau  un  director  spiritual.  Voi  sunteţi  stăpânul  gândurilor  voastre.  Sunteţi  singurul
gânditor  din universul  vostru;  prin  urmare,  ştiţi  că  doar  voi  singuri  sunteţi  responsabili  pentru  modul  în  care
gândiţi. Ceilalţi oameni nu sunt responsabili pentru modul în care gândiţi  despre ei. Treziţi chimistul  spiritual  din
voi înşivă. Identificaţi-vă cu Dumnezeul celeilalte fiinţe şi faceţi astfel  încât  chimia iubirii, a păcii şi a bunăvoinţei
să  curgă  prin  voi  şi  să-L  atingă  pe  Dumnezeu  aflat  în  celălalt.  Stările  voastre,  întocmai  precum  elementele
chimice, au propriile lor  afinităţi.  Iubirea lui Dumnezeu care emană din voi  se va combina chimic cu Iubirea  lui
Dumnezeu din celălalt.  Atunci  va  avea  loc  o  profundă  şi  vitală  înţelegere;  veţi  descoperi  că  fostul  aşa-numit
duşman este colegul dumneavoastră de drum lung.
    Un chimist spiritual nu depinde de oameni sau împrejurări care să-l stimuleze sau să-l facă interesat.  Dacă ar
fi aşa, ar fi un laborator lipsit de prezenţa unui om de ştiinţă. El nu se află la mila oamenilor, sperând că aceştia
vor  fi drăguţi, interesanţi şi iubitori;  el creează combinaţii  chimice  utile  şi  benefice  cu  toţi  oamenii.  Dacă  omul
continuă să acţioneze conform condiţionării sale naturale sau afinităţilor sale naturale ori în funcţie de ceea ce îi
place şi ceea ce respinge,  de prejudecăţile şi de fricile sale, el poate fi numit un  mineral  sau  o  fiinţă  vegetală
care trăieşte si moare ca o fiinţă individuală pasivă şi mecanică, ce reacţionează într-un mod stereotip la toate
situaţiile zilei. Faceţi ca fiecare întâlnire cu ceilalţi  sa fie un  experiment  chimic de rugăciune. Rostiţi  lăuntric de
fiecare dată când întâlniţi o altă persoană: „Dumnezeu se află în această persoană; ea posedă toate calităţile,
atributele şi potenţialităţile lui Dumnezeu. Sunt un chimist spiritual; ştiu că toate substanţele din oceane şi de pe
pământ se află în fiinţa acestei persoane. Pot  combina elementele aflate în mine cu această fiinţă,  într-un mod
armonios  şi  pot  crea  un  compus  minunat  care  ne  va  binecuvânta  pe  amândoi,  cât  şi  întreaga  umanitate.
Dumnezeul din mine  îl întâmpină pe  Dumnezeul din această persoană. Direcţionez undele chimice şi spirituale
care  emană din mine.  Ştiu,  ca  om  de  ştiinţă,  că  lampa  iubirii  ce  arde  în  inima  mea  aprinde  focul  chimic  în
cealaltă fiinţă şi creează o fuziune divină, ce mă face să realizez adevărul  profund:  L-am căutat pe Domnul  şi
mi-a răspuns şi din toate temerile mele m-a izbăvit".



    Sunteţi o fiinţă umană; trebuie să fiţi interesaţi  de Principiul Vieţii  ce însufleţeşte toate fiinţele. Aflaţi deci că
celălalt  caută  pe  cineva  care  va  trece  cu  vederea  peste  toate  fragilităţile,  neajunsurile  şi  imaturităţile  sale  şi
declaraţi, precum Pavel din Tars: „Hristos în voi, nădejdea slavei". (Coloseni 1:27)
    Acesta  este  modul  în  care  puteţi  să  vă  uniţi  energetic  şi  spiritual  cu  o  altă  persoană;  afirmaţi  în  tăcere
următoarele: „Iubirea divină curge armonios şi paşnic prin ea şi există doar armonie, pace şi înţelegere între noi.
Dumnezeu îmi revelează ce anume să spun, iar Înţelepciunea divină domneşte în mod suprem".
    Această atitudine mentală produce o rearanjare a structurii atomice şi moleculare a gândirii  voastre, care se
îmbină armonios cu celălalt, şi duce la o uniune plină de bucurie între voi. Biblia spune: „Să înflăcărezi darul lui
Dumnezeu  care  este  în  tine".  Eliberaţi  puterea,  bucuria  şi  iubirea  lui  Dumnezeu  ascunse  în  fiinţa  voastră.
Încetaţi  să  mai  rostiţi  cuvinte  de  genul:  „Cutare  mă  plictiseşte",  care  reprezintă  o  mărturisire  inconştientă  a
vinovăţiei voastre lăuntrice şi indică faptul că sunteţi închişi în voi  înşivă  şi căutaţi pe cineva care să vă scoată
din starea de deznădejde sau din egoismul vostru. De fiecare dată când întâlniţi o altă fiinţă, înflăcăraţi chimistul
spiritual  lăuntric  şi  rostiţi:  „Văd  Prezenţa  lui  Dumnezeu în  celălalt  şi  ştiu  că  în  acest  moment  se  produce  o
rearanjare a elementelor chimice în amândoi, prin...
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